

# PILLOW MENU

## GRID GEL PILLOW

Helps alleviate pressure and maintain proper spinal alignment while allowing natural ease of movement by molding uniquely to the contours of your body.

## MEMORY FOAM PILLOW

Originally designed for Nasa's astronauts, this absorbs pressure and heat, conforming to support your neck for a good night sleep.

## LATEX FOAM PILLOW

Natural product ideal for asthma sufferers. Offers great air circulation for comfortable night's sleep. Suitable for side, tummy or back sleepers

## BETWEEN THE KNEE

Reduces stress on the lower back

## SNORE-NO-MORE

Reduces snoring to promote a deeper more restful sleep by elevation the chin from the chest, keeping the airway open. Every wife's (or husband's) dream!

**DIAL 0** AND WE WILL DELIVER YOUR PREFERRED PILLOW TO YOUR ROOM



MONDRIAN

DOHA



# قائمة الوسائد

## وسادة جل شبكية

تساعد في تخفيف الضغط والحفاظ على الوضعية السليمة للعمود الفقري مع السماح بسهولة الحركة بشكل طبيعي من خلال تجانسها الفريد مع خطوط جسمك.

## وسادة الرغوة الذكية

هذه الوسادة المصمّمة خصيصا لرواد فضاء ناسا، تمتص الضغط والحرارة، وهي تتجانس بالشكل لدعم رقبتك لضمان نوم جيد ليلا.

## وسادة رغوة لاتكس

هذا المنتج طبيعي ومثالي للذين يعانون من الربو. تتيح هذه الوسادة حركة مثالية للهواء لضمان نوم مريح خلال الليل. وهي مناسبة للذين ينامون على الجنب أو البطن أو الظهر.

## وسادة لما بين الركبتين

تقلل من الضغط على أسفل الظهر.

## لا شخير بعد اليوم

هذه الوسادة تقلل من الشخير وتعزز نوما أعمق وراحة أكبر من خلال رفع الذقن عن الصدر، لفتح مثالي لمجرى الهواء. إنها حلم كل زوجة (أو زوج)!



MONDRIAN

DOHA

إضغط على الرقم صفر 0 وسنقوم بتوصيل وسادتك المفضلة إلى غرفتك